
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 29. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 65
Ministeren bedes oplyse, om der er sket en stigning i antallet af udlændinge,
der har søgt og fået permanent (tidsubegrænset) opholdstilladelse efter, at re-
geringen har lempet reglerne på området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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